
1 

 

 

 

MESTSKÝ ÚRAD V ŽILINE 

Materiál na rokovanie pre 

Mestské zastupiteľstvo v Žiline 

         

 

                                                                                                 

K bodu programu 

 

Predloženie zmluvy alebo návrhu zmluvy o spolufinancovaní a spoluužívaní 

multifunkčnej haly medzi Mestom Žilina a Žilinskou univerzitou 

 

 

 

 

 

 

 

Materiál obsahuje:             Materiál prerokovaný: 

 

1. Návrh na uznesenie     Komisia športu 

2. Dôvodová správa    

                

 

 

 

Predkladá:  

Mgr. Peter Cibulka, poslanec MZ 
 

 

Zodpovedný za vypracovanie: 

Mgr. Peter Cibulka, poslanec MZ 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Žilina, 23.04.2024 



2 

 

NÁVRH NA UZNESENIE 

 

Uznesenie č. __/rok 

 

Mestské zastupiteľstvo v Žiline  

 

I. žiada 

 

1. prednostu mestského úradu, aby do najbližšieho riadneho mestského 

zastupiteľstva alebo najneskôr do mimoriadneho mestského zastupiteľstva v júli 

alebo auguste predložil už uzavretú zmluvu o spolufinancovaní a spoluužívaní 

multifunkčnej športovej haly medzi Mestom Žilina a Žilinskou univerzitou 

alebo návrh zmluvy o spolufinancovaní a spoluužívaní multifunkčnej športovej 

haly medzi Mestom Žilina a Žilinskou univerzitou 

 

 

 

 

DÔVODOVÁ SPRÁVA 
 
Dňa 27. 06. 2023 Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie o čerpaní úveru 7000 000 eur, 
z ktorých na základe konsenzu poslancov a vedenia mesta mala ísť čiastka 1500 000 eur na 
spolufinancovanie multifunkčného športového centra v areáli Žilinskej univerzity. 
 
Napriek tomu, že hala je už dnes v pokročilej fáze výstavby, dodnes nebola uzatvorená zmluva, 
na základe ktorej má prebehnúť toto spolufinancovanie, a ktorá určí následné vzťahy 
spoluužívania a prístup občanov Žiliny a žilinských športových klubov do tohto športoviska. 
Jediné oficiálne zaznamenané stretnutie zástupcov Mesta Žilina a Žilinskej univerzity sa v tejto 
súvislosti a podľa odpovede na infožiadosť odohralo 25.9.2023. Na ňom síce vedenie Mesta 
deklarovalo poskytnúť sumu 1500 000 eur, ale zároveň bolo dohodnuté, že tieto financie sa 
vyplatia až v januári 2025, čiže po dokončení stavby. Je zrejmé, že univerzita musí podľa tejto 
dohody disponovať aj inými zdrojmi a financie mesta nie sú nevyhnutné pre dokončenie tejto 
stavby. 
 
Žilina má dlhodobo kvôli netransparentným krokom politikov a politických „obchodníkov“ 
problém s krytými športoviskami, kedy v rozpore s verejným záujmom prišlo o kontrolu nad 
pozemkami na Karpatskej aj o Športovú halu na Bôriku. 
 
Je teda nutné transparentne zverejniť, akým spôsobom vedenie mesta naplnilo alebo naplní 
konsenzus, na základe ktorého bol čerpaný tento úver a nastavilo alebo nastaví podmienky 
užívania tohto športoviska pre Žilinčanov. 
 
Stanovisko komisií: Komisia športu neprijala platné uznesenie 
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